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To whom it may concern!
Al-Nour Social Club is a none for profit organization registered in the Lebanese Ministry of Interior under No. 26/ أد for more than thirty years. It operates in the Chouf district in Mount Lebanon, where it provides social services to the town of Chehim and its suburbs, with a population exceeding seventy thousand persons.
In these difficult circumstances Lebanon is going through, where the monthly income per capita has decreased to less than hundred US dollars, hardly sufficient for one week’s provisions, the need for any assistance has become urgent. 
The number of registered needy families on our records has increased from 200 families to more than 800 families and is constantly increasing , that is why we are reaching out to you to support us in supporting our community.
The most important items that we need in these circumstances are the food supply of all kinds, such as cereals, and grains, food cans, oils, sugar, milk, and especially infant formula. Also, baby and senior diapers and women’s sanitary pads are on the list of highly needed items due to people not being able to purchase them at the current high prices.
Furthermore, the organization’s Patient Support Department suffers from a shortage of bandages, braces, arm and leg supports, walkers, wheelchairs for patients and the disabled as well as few water brushes and few electric beds for patients.
These are, in a brief the urgently needed items in these difficult circumstances. 
Knowing that in our good and clear relations with state facilities, we can liquidate all transactions within the Lebanese port and airport without any ambiguity.
Finally, we would like to express our sincere gratitude to everyone who has contributed and will contribute to supporting our association and our community, especially Ms. Raymonda and Mr. Mohamed Samawi.

Al Noor Social Club.
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إلى من يهمه الامر!  
نادي النور الاجتماعي منظمة غير ربحية مسجلة في وزارة الداخلية اللبنانية تحت رقم 26 / ميلادي منذ أكثر من ثلاثين عامًا. تعمل في قضاء الشوف في جبل لبنان ، حيث تقدم خدمات اجتماعية لبلدة شحيم وضواحيها التي يزيد عدد سكانها عن سبعين ألف نسمة.
في ظل هذه الظروف الصعبة التي يمر بها لبنان ، حيث انخفض الدخل الشهري للفرد إلى أقل من مئة دولار أمريكي ، وهو ما يكفي بالكاد لتخصيص أسبوع واحد ، أصبحت الحاجة إلى أي مساعدة ملحة. 
لقد زاد عدد العائلات المحتاجة المسجلة في سجلاتنا من 200 عائلة إلى أكثر من 800 عائلة ويتزايد باستمرار ، ولهذا السبب نتواصل معكم لدعمنا في دعم مجتمعنا.
من أهم العناصر التي نحتاجها في هذه الظروف الصعبة الإمدادات الغذائية بكافة أنواعها ، مثل الحبوب ، وعلب الطعام ، والزيوت، سكر ، والحليب ، وخاصة حليب الأطفال. أيضًا ، حفاضات الأطفال والكبار والفوط الصحية للنساء مدرجة في قائمة العناصر التي تشتد الحاجة إليها نظرًا لعدم تمكن الأشخاص من شرائها بالأسعار المرتفعة الحالية.
[bookmark: _GoBack]علاوة على ذلك ، يعاني قسم دعم المرضى بالجمعية من نقص الضمادات والدعامات ودعامات الذراع والساق والمشايات وكراسي متحركة للمرضى والمعاقين بالإضافة إلى بعض فراشي مائية و بعض أسرة كهربائية للمرضى.
هذه  باختصار ، العناصر التي تمس الحاجة إليها في ظل هذه الظروف الصعبة.   
مع العلم أنه في علاقاتنا الجيدة والواضحة مع مرافق الدولة ، يمكننا تصفية جميع المعاملات داخل المرفأ والمطار اللبنانيين دون أي التباس.
أخيرًا ، نود أن نعرب عن خالص امتناننا لكل من ساهم وسيساهم في دعم جمعيتنا ومجتمعنا ، وخاصة السيدة ريموندا والسيد محمد سماوي.

نـادي النـور الاجتمـاعـي                              
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